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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 10. 09. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, doc. Silva Macková, Ing. Ivana 

Oulehlová, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, MgA. Jitka 
Kostelníková  

 

I. Chod fakulty: 

 Kolegium děkana projednalo výsledky přijímacího řízení do kombinovaného studia 
dramatické výchovy a výchovné dramatiky Neslyšících. Jelikož výsledky přijímacích zkoušek 
byli u většiny uchazečů velmi dobré, jednaly vedoucí ateliérů prof. Mikotová a doc. Macková  
s vedením fakulty o počtu studentů, které je možné ke studiu přijmout. Děkan Kovalčuk 
přislíbil, že povede diskusi s rektorátem. 

 Zasedání Umělecké rady DIFA JAMU bylo definitivně stanoveno na 12. 10. 2007 v 
10.30 hod. V rámci zasedání bude projednána akreditace nového oboru multimediální tvorby, 
profesorské řízení doc. PhDr. Petra Osolsoběho, Ph.D. a habilitační řízení MgA. Ivo Krobota. 

 Dne 26. 9. 2007 ve 14.00 hod proběhne Porada pedagogů. 

 Dne 26. 9. 2007 proběhnou na DIFA promoce, a sice ve dvou skupinách. Promocím 
budou předsedat děkan DIFA a proděkan Mgr. A. Záboj v obou skupinách, v jedné ze skupin 
pak proděkan prof. P. Oslzlý, ve druhé proděkanka doc. S. Macková. 

 Vstupní kurz  ADV se uskuteční od 1. října 2007. V rámci kurzu budou studenti řešit úkoly 
zaměřené na plnění studijních povinností. Studenti proto budou chodit na jednotlivá 
pracoviště děkanátu DIFA a podrobněji se seznamovat s jejich chodem. 

 Vstupní kurz VDN se bude konat ve dnech 26. – 29. září v budově DIFA. 

 Kolegium děkana projednalo obsazení a využitelnost Kabinetu múz v září 2007 a v ZS 
2007/2008. Požadavky jednotlivých pedagogů a vedoucích ateliérů (měly by být nárokovány 
co nejdřív) shromažďuje tajemník, priority posoudí kolegium děkana a poté bude vše předáno 
BcA. Janu Petrovi, který je koordinátorem v Kabinetu múz.  

  prof. Oslzlý požádal o změnu označení místnosti svého ateliéru. Ateliér divadelní 
dramaturgie prof. Oslzlého v místnosti č. 406, tato místnost však takto označena není. p. 
Šulák nechá přepsat tabulku na dveřích. Místnost č. 408 bude od nového akademického roku 
určena jako pracovna pro multimediální tvorbu, bude tak pracovištěm Laboratoře práce 
s médii. p. Šulák nechá změnit i označení této místnosti. 

 Nově příchozí pedagog PhDr. J. Roubal,Ph.D. bude mít pracoviště v ateliéru Dramatické 
výchovy, ale stejně jako ostatní pedagogové může využívat kabinetu pedagogů (sborovny) ve 
4. patře (přístup na PC, internet, pracovna). 
 

II.   Studijní záležitosti: 



 
 
 
 
Divadelní fakulta Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

 
tel.: 542 591 300                      http://difa.jamu.cz                               e-mail: difa@jamu.cz  
 

 Mgr. Jelínková podala žádost jménem studentů 2. ročníku ČH, kteří chtějí na začátek 
akademického roku připravit performance v IVU Centru Astorka. Kolegium děkana souhlasí, 
děkan DIFA informuje ředitele IVU Centra Astorka Ing. Geršla, se kterým jsou studenti 
povinni koordinovat své nápady a chystané aktivity. 

 Martin Krytinář (2. JT) - žádost o odklad státní zkoušky z DSD – přesun řádného termínu 
na leden 2008. Schváleno. 

 Tomáš Soldán (2. RTDS) - Studijní pobyt v rámci Socrates - Erasmus v Madridu; žádost o 
příspěvek na dopravu. Schváleno ve výši 50% z řádně doložených cestovních výdajů. 

 Jindřich Kotula (4. H) - žádost o přerušení studia. Schváleno – studium přerušeno  
ke dni 1. 9. 2007. 

 Lucie Labajová (5. S) - žádost o přerušení studia. Schváleno – studium přerušeno  
ke dni 1. 9. 2007 na jeden rok. 

 Hana Knotková (5. S) - žádost o přerušení studia. Schváleno – studium přerušeno  
ke dni 1. 9. 2007 na jeden rok. 

 Zuzana Přidalová (5. S) - žádost o změnu vedoucího diplomové práce. Z důvodu náhlého 
úmrtí vedoucího diplomové práce Mgr. pavla Kleina, PhD. bude pověřen prof. Zavarský.  

 Martin Toul (RTDS) - žádost o přerušení studia z důvodu studia na jiné VŠ. Kolegium 
žádá vyjádření vedoucího ateliéru - prof. Přidala. 

 Ludmila Frištěnská (5. DM) - žádost o přerušení studia. Schváleno – studium přerušeno ke 
dni 1. 9. 2007 na jeden rok. 

 Gabriela Starečková (5. D) - žádost o přerušení studia. Schváleno – studium přerušeno ke 
dni 1. 9. 2007 na jeden rok. 

 Jan Jakubec (2. H) - žádost o možnost vykonat komisionální zkoušku z Angličtiny. Za 
předmět nedostal od vyučujícího pedagoga zápočet z důvodu vysoké absence při hodinách. 
Kolegium žádosti vyhovuje a stanovuje zkušební komisi ve složení - Mgr. Švrčková 
(předseda komise), Alexander Packer, doc. Macková. Termín bude upřesněn na základě 
časových možností všech členů komise. 

 Michal Sopuch (5. R) - žádost o přerušení studia. Schváleno – studium přerušeno  
ke dni 1. 9. 2007 na LS 2006/2007 a ZS 2007/2008 . 

 Stáňa Kratochvílů (3. DM) - žádost o přerušení studia ze zdravotních důvodů. Schváleno - 
studium přerušeno k 30. 9. 2007 na jeden akademický rok. 

 Alena Stříbrná (5. DM) - žádost o přerušení studia k datu 29.srpna 2007. Schváleno - 
studium k uvedenému datu přerušeno. 

 Juraj Tedla (5. DM) - žádost o přerušení studia. Schváleno – studium přerušeno  
ke dni 1. 9. 2007 na jeden rok. 
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 Robin Kvapil (4. R) - žádost o přezkoumání rozhodnutí disciplinární komise. Děkan 
neshledává důvody odvolání vyhovět – napíše studentovi zamítavé vyjádření. KD souhlasí.  

 Michaela Rosová (4. D) - žádost o odvolání podmínky přerušení studia. Studentka byla 
přihlášena na studijní pobyt v Dánsku, kde měla zajištěno ubytování. Studijní pobyt 
neabsolvovala, čímž jí vznikl závazek uhradit poplatek za ubytování. Poplatek v době podání 
žádosti o přerušení nebyl uhrazen. Studentce tedy bylo vyhotoveno rozhodnutí o přerušení 
studia s podmínkou, že studium jí bude přerušeno pouze za podmínky, že předmětný závazek 
uhradí. Kolegium celou věc postupuje právnímu oddělení JAMU a vyčká na jeho vyjádření. 

 Matěj Stráník (1. DV) - žádost o změnu formy studia na kombinovanou. Žádosti vyhověno. 

 Kolegium děkana projednalo stížnost Mgr. Bergmana ve věci spolupráce se studentem 
scénografie V. Kiseljovem na inscenaci Tartuffe ve Studiu Marta. Inscenace je praktickým 
projektem studenta. Student řádně nespolupracoval s tvůrci inscenace a ani nepředal Mgr. 
Bergmanovi (ani svému vedoucímu pedagogovi) grafické návrhy plakátů k inscenaci a nechal 
je vytisknout. Plakáty obsahují gramatické chyby a pro potřeby inscenace jsou nepoužitelné. 
KD se kloní k názoru, že DIFA vznikla škoda a stížnost bude tedy postoupena disciplinární a 
škodní komisi. Děkan DIFA svolá ještě před začátkem akademického roku schůzku ateliéru 
scénografie s vedením fakulty (děkan, proděkani, tajemník) a probere s nimi koncepci práce, 
vedení studentů i provozní řád ateliéru. 

 Kolegium děkana projednalo úpravy ve studijních plánech (žádost doc. Kolegara o opravu 
studijního plánu ADM a JT). Všechny podklady budou během tohoto týdne shromážděny 
písemně (na studijním oddělení) a na příštím jednání KD budou projednány a opravy budou 
zaznamenány hromadně. 

 MgA. Svatava Šenková požádala o absolvování doktorské zkoušky na DIFA v září  2007. 
prof. B. Srba byl jmenován předsedou komise, členové komise budou externisté a 
pedagogové HF JAMU. 

 
III. Zahraniční záležitosti: 

 Ve dnech 21. – 23. 9. 2007 Vilnius – děkan, proděkanka pro studijní záležitosti a 
proděkan pro zahraniční styky, vědu a výzkum se festivalu ve Vilniusu nezúčastní, místa 
budou nabídnuta studentské koordinátorce festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER a pedagožce 
předmětu „Organizace mezinárodního festivalu“ MgA. Blance Chládkové. Třetím 
náhradníkem by měla být referentka pro zahraniční styky MgA. Jitka Kostelníková. 

 MgA. J. Kostelníková informovala o monitorovací návštěvě v Helsinkách ve dnech 3. – 7. 
9. 2007. V rámci své cesty navštívila Theatre Academy Helsinki, kde předala pozvání na 
festival SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2008 (TeaK projevila zájem o účast), pozvání na 
Mezinárodní doktorský seminář v prosinci 2007, jednala o možnosti výměnného pobytu pro 
studenty dramaturgie, režie, jevištní technologie se zaměřením na lightdesign, popř. herectví – 
TeaK chystá kurzy v AJ), v rámci učitelských mobilit navštíví TeaK v LS 2007/2008 Ing. 
David Strnad. Dále navštívila Sibelius Academy, kde jsou možné studentské výměny v oboru 
divadelní manažerství (bude řešeno individuálně), možné jsou i učitelské mobility ze Sibelius 
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Academy na DIFA. Dále projednala možnou spolupráci s TAIK , kde je možné spolupracovat 
zejména v oboru scénografie. 

 Dále informovala, že v programu Erasmus jsou mimo výměnných pobytů možné také 
pracovní stáže, které jsou hrazeny z programu Erasmus. Studentka režie J. Schmiedtová má 
možnost odjet na pracovní stáž do Glasgow, studentka ale musí svůj případný odjezd 
neprodleně projednat se svým vedoucím ateliéru. 

 Ve druhé polovině října 2007 uspořádá Zahraniční oddělení informační seminář o 
možnostech stáží v zahraničí. Pedagogové budou informováni na poradě pedagogů 26.9.2007. 

IV. Projekty a granty: 
 Kolegium děkana projednalo návrhy na podání projektů v rámci Rozvojových programů 

MŠMT na rok 2008. Dle aktuálních informací z DAMU přidá DIFA k již navrženým 
projektům žádost o grant z Rozvojových programů na centralizovaný projekt „Festivaly a 
přehlídky AMU a JAMU“. V letošním roce bude koordinátorem JAMU.  

 Tajemník DIFA informoval, že byl kontaktován AV ČR – GA ČR, DIFA musí požádat o 
zrušení postdoktroského projektu Mgr. P. Kleina, PhD., o který žádal na rok 2008. Žádost 
vystaví MgA. L. Abou. 

 V rámci projektu FRVŠ doc. A. Goldflama „Autorské divadlo – dílna s režisérem J. A. 
Pitínským“ bude na DIFA působit J. A. Pitínský v termínu od začátku září do poloviny 
listopadu. 

 Kolegium děkana projednalo plánovaný projekt spolupráce s Kunstuniversität Graz, 
Rakousko na rok 2008. Děkan DIFA navrhuje, aby se projektu zúčastnil ateliér herectví doc. 
N. Brettschneiderové. 

V. Ostatní: 
 Děkan DIFA informoval o úspěšné 1. premiéře v sezóně 2007/2008 Studia Marta, a sice o 

premiéře inscenace „Tartuffe“ v režii Mgr. A. Bergmana, PhD. 

 

 

zapsala: L. Abou      verifikoval: O. Vodička 
 


